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Kako deset godina emocija spremiti među premale zidove 

Galerije Principij? S tim su slatkim mukama imali posla u 

udruzi LP Rock pri pripremanju velike izložbe “LP Rock – 10 

godina emocija”. Izložba je otvorena u četvrtak navečer, a u 

galeriju se gotovo nije moglo ući od posjetitelja – uglavnom 

zlatne dobi, koji su se uzbuđeno tražili na obješenim 

fotografijama. 
 

U ime Fotokluba Rijeka i profesora Borislava Božića, 

okupljene je pozdravila tajnica kluba Lucija Morić koja je 

“jako sretna i ponosna što je nešto ovako lijepo kod nas”. 
 

Potpredsjednik udruge LP Rock Željko Juranić sažeo je rad 

udruge u nekoliko brojeva, a najimpresivnija je da je kroz nju 

prošlo 1100 članova. Danas je redovnih članova čak nekoliko 

stotina, brojka na koju su svi u udruzi jako ponosni. 
 

Što zapravo stoji iza udruge i što znači biti pravi rocker, u 

svom je dijelu rekao Velid Đekić, koji je i sastavio izložbu. 
 

“Ova izložba se zove 10 godina emocija. Brojke jesu važne – 

kažu da statistika puno toga govori, ali isto tako, statistika 

puno toga skriva. U ovom slučaju, skriva ono što je esencija 

udruge, a to su emocije. 



Da nije bilo emocija 2014. godine kada je udruga nastala, 

uopće je ne bi ni bilo – da nije bilo te strasti za okupljanjem i 

ponovnim druženjem”, rekao je Đekić. 
 

Osvrnuo se na to da se za treću dob pretpostavlja da će sjediti 

doma i gledati televiziju, generacija je za koju se misli da je 

sve prošlo. Ali upravo smisao ove udruge je “poziv da se živi 

sada i ovdje”, kaže. 
 

Također je rekao koja je za njega ispravna definicija rocka, a 

po njemu je rock sinonim za strast. 
 

“Ne možete ga izvoditi bez strasti. Možete ga izvesti po 

formuli, glumiti da ste rocker, ali pitanje rocka je pitanje 

strasti. Ako nemate strasti, onda niste pravi rocker. Esencija 

rocka je emocija, a taj emotivni udar se za nas dogodio prije 10 

godina i traje do dana današnjeg”, rekao je. 
 

Fotografija među kojima se probiralo bilo je na tisuće, zbog 

čega je selekcija bila težak posao. Prvu selekciju napravio je 

Jakov Ključarić, a za uži izbor pobrinuli su se on, Velid Đekić 

i Antonija Keš iz udruge. 
 

 



Izložbu su postavili Ključarić i Iztog Žorž. Proslava se 

nastavila u večernjim satima na Botelu Marina.  


